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ZAPISNIK 

 
s 28. sjednice Gradskog vijeća Grada Poreča - Parenzo održane u četvrtak 12. 

prosinca 2019. godine u Velikoj vijećnici Grada Poreča - Parenzo, Obala M. Tita 5/I,  s 
početkom rada u 18,00 sati. 

 
U radu sjednice sudjelovali su: Loris Peršurić, Gradonačelnik Grada Poreča - Parenzo, 
Nadia Štifanić Dobrilović, zamjenica Gradonačelnika, Elio Štifanić, zamjenik 
Gradonačelnika, Sanja Oplanić, zamjenica Gradonačelnika, Morena Mičetić Fabić, 
pročelnica Upravnog odjela za opću upravu i gospodarstvo, Marino Poropat, pročelnik 
Upravnog odjela za komunalni sustav, Vesna Kordić, pročelnica Upravnog odjela za 
društvene djelatnosti, Damir Hrvatin, pročelnik Upravnog odjela za prostorno planiranje i 
zaštitu okoliša,  Darko Saftić, pročelnik Upravnog odjela za financije,  Božo Jelovac, 
voditelj Odsjeka za stručne poslove Gradskih tijela,  Ivan Pavić, predstavnik Upravnog odjela 
za upravljanje gradskom imovinom, Nataša Musizza, ravnateljica DV „Paperino“ Poreč-
Parenzo,  Anita Sijerković, ravnateljica OŠ Finida, Nataša Basanić Čuš, ravnateljica Centra 
za pružanje usluga u zajednici Zdravi grad Poreč-Parenzo, Gordana Lalić, direktorica TD 
Prentium d.o.o. Poreč, Nadija Mendica, direktorica TD Stan d.o.o. Poreč,   Denis Matošević 
zapovjednik JVP CZP Poreč, Silvija Deković Starčić, tajnica Sportske zajednice Grada 
Poreča, Ajna Temimović, stručna suradnica za odnose s javnošću i protokol i predstavnici 
medija. 
 

Sjednicom je predsjedavao Adriano Jakus, predsjednik Gradskog vijeća Grada Poreča 
– Parenzo. 
 
 Zapisnik je vodila Anita Radešić, referent za poslove Gradonačelnika u Upravnom 
odjelu za opću upravu i gospodarstvo Grada Poreča - Parenzo. 

_._ 

 
 Predsjednik Gradskog vijeća Adriano Jakus  otvorio je sjednicu i izvijestio nazočne 
da se sjednica snima i direktno prenosi. Pozdravio je Gradonačelnika i njegove zamjenike, 
vijećnike, predstavnike gradskih upravnih odjela, gradskih ustanova i trgovačkih društava i 
ostale nazočne, te je predložio prozivku vijećnika radi utvrđivanja kvoruma. 
 
 Božo Jelovac, prozvao je vijećnike, nakon čega je utvrđeno da je na sjednici nazočno 
15 od ukupno 17 vijećnika i to: 
 

1. Adriano Jakus, 2. Zoran Zulijani, 3. Gordana Šušljik, 4. Eugen Stanissa, 5. 
Kristijan Žužić, 6. Azeglio Picco, 7. Dejvid Lakošeljac 8. Zoran Rabar 9. Goran 
Gašparac, 10. Slavko Fornažar, 11. Maurizio Zennaro, 12. Dražen Prgić  13. Mario 
Ritoša 14. Emanuel Rudan  i  15. Idris Sulejmani. 
 
 Odsutni su vijećnici:  Dean Pauletić i Dolores Ghersinich,  
 

Nakon utvrđivanja kvoruma, predsjednik Vijeća je predložio da se prijeđe na 
utvrđivanje dnevnog reda u skladu s dostavljenim prijedlogom. Pozvao je vijećnike da iznesu 
eventualne prijedloge za izmjenu ili dopunu dnevnog reda, naglasivši da se o istima glasuje 
bez rasprave. 
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 Maurizio Zennaro, ukazao je na povredu Poslovnika o radu Gradskog vijeća budući 
da nije predviđena uobičajena prva točka, aktualni sat, te je predložio da se ista uvrsti u 
dnevni red. 
  

 Predsjednik Vijeća stavio je na glasanje prijedlog vijećnika Zennara, nakon čega je 
konstatirao da je za prihvaćanje istog glasalo 5 vijećnika, dok je protiv prijedloga glasalo 10 
vijećnika, čime prijedlog nije prihvaćen.  
 
 Gradonačelnik Loris Peršurić je s dnevnog reda povukao točku 8. Izvješće o radu i 

financijsko izvješće Osnovne škole Poreč za 2018. godinu, zbog spriječenosti ravnateljice i 
nemogućnosti prisustvovanja ovoj sjednici, naglasivši da će izvješće biti predloženo za 
razmatranje na narednoj sjednici. 
 
 Predsjednik Vijeća je konstatirao da se povlačenjem navedene točke, prijedlog 
dnevnog reda sastoji od ukupno 12 točaka, te je tako izmijenjeni prijedlog stavio na glasanje, 
nakon čega je konstatirao da je isti prihvaćen većinom glasova (10 glasova ZA 4 glasa 
PROTIV i 1 SUZDRŽANI glas), te je za rad sjednice utvrđen sljedeći 
 

D N E V N I  R E D 

 
1. Proračun Grada Poreča-Parenzo za 2020. godinu i Projekcije za 2021. i 2022. 

godinu - II. čitanje    
2. Programi javnih potreba za Grad Poreč-Parenzo za 2020. godinu u: 

-  predškolskom odgoju i obrazovanju, 
-  obrazovanju,  
-  kulturi, 
-  sportu i rekreaciji, 
-  zaštiti, očuvanju i unapređenju zdravlja i 
-  socijalnoj skrbi 

- II. čitanje 
3. Program građenja komunalne infrastrukture za 2020. godinu – II. čitanje   
4. Program održavanja komunalne infrastrukture za 2020. godinu – II. čitanje   
5. Odluka o izvršavanju Proračuna Grada Poreča-Parenzo za 2020. godinu 

6. Izvješće o radu i financijsko izvješće TD PARENTIUM d.o.o. Poreč za 2018. 
godinu 

7. Izvješće o radu i financijsko izvješće Dječjeg vrtića – Scuola dell'infanzia 
„Paperino“ Poreč-Parenzo za 2018. godinu 

8. Izvješće o radu i financijsko izvješće Osnovne škole Finida za 2018. godinu 

9. Odluka o subvencioniranju kupnje stanova na području Grada Poreča-Parenzo 

10. Plan davanja koncesija na pomorskom dobru na području Grada Poreča-Parenzo 
za 2020. godinu 

11. Odluka o suglasnosti za pružanje podrške Općini Piran-Pirano za kandidaturu za 
Europsku prijestolnicu kulture 2025. “PIRAN-PIRANO 4 ISTRIA 2025” 

12. Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o lokalnim porezima Grada Poreča-
Parenzo 
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TOČKE 1., 2., 3. i 4.  

 Proračun Grada Poreča-Parenzo za 2020. i projekcije za2021. i 2022. godinu - II. 
čitanje 

 Programi javnih potreba za Grad Poreč-Parenzo za 2020. godinu  
- predškolskom odgoju i obrazovanju, 
- obrazovanju,  
- kulturi, 
- sportu i rekreaciji, 
- zaštiti, očuvanju i unapređenju zdravlja i 
- socijalnoj skrbi 

  - II. čitanje 

 Program gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2020. godinu 

- II. čitanje 

 Program održavanja komunalne infrastrukture za 2020. godinu 

- II. čitanje 

 
 
 Predsjedavatelj Adriano Jakus, podsjetio je vijećnike da je rasprava o Proračunu 
provedena na prošloj sjednici Vijeća, tako da se na ovoj sjednici postupa sukladno Poslovniku 
o radu Gradskog vijeća, te je konstatirao da je vijećnicima u prilogu poziva i materijala za ovu 
sjednicu dostavljen zaključak Gradonačelnika o prihvaćanju amandmana s Izvješćem o 
podnijetim amandmanima.  Naglasio je da se na očitovanje Gradonačelnika po amandmanu 
može osvrnuti samo predlagatelj amandmana. Nakon toga je pozvao pročelnika da upozna 
vijećnike sa izvješćem o podnesenim amandmanima. Nakon iznesenog obrazloženja glasati će 
se samo o odbijenim amandmanima. 
 
 Pročelnik Darko Saftić podsjetio je vijećnike da je Zaključkom Gradskog vijeća sa 
sjednice održane  27.11. 2019. godine, određen način i rok za podnošenje amandmana, koji je 
istekao 05. prosinca 2019. godine. Na prvo čitanje proračuna podnijeto je ukupno 12 
amandmana, koje su vijećnici dobili u skeniranom obliku u prilogu materijala za ovu sjednicu, 
kao i izvješće sa kratkim obrazloženjem o podnijetim amandmanima.  Od 12 dostavljenih 
amandmana u cijelosti je prihvaćena 9 amandmana, djelomično je prihvaćen 1 amandman, a 
odbijena su 2 amandmana. Amandmani koje je predložio Gradonačelnik automatizmom 
postaju sastavni dio Proračuna. 
 
 U raspravi o amandmanima sudjelovao je vijećnik Maurizio Zennaro, a na postavljena 
pitanja odgovarao je gradonačelnik Loris Peršurić. 
  

 Nakon rasprave predsjedavatelj je konstatirao da amandmani Gradonačelnika od 1-9 
automatizmom postaju sastavni dio Proračuna, te predložio da se pristupi glasovanju po 
ostalim djelomično prihvaćenim i odbijenim amandmanima.  
 
 Članovi Gradskog vijeća glasovali su pojedinačno o svakom amandmanu na temelju 
čega je predsjedavatelj konstatirao da: 

- AM br. 10. podnositelja Maurizia Zennara nije prihvaćen – 5 glasova ZA i 10 
glasova PROTIV  
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- AM br. 11. podnositelja Maurizia Zennara nije prihvaćen – 5 glasova ZA, 10 
glasova PROTIV  

- AM br. 12. podnositelja Maurizia Zennara nije prihvaćen – 6 glasova ZA, 10 
glasova PROTIV   

  

Nakon glasovanja po prethodnim amandmanima, predsjedavajući je stavio na glasanje 
prijedlog zaključka o prihvaćanju Proračuna Grada Poreča-Parenzo za 2020. i projekcije za 
2021. i 2022. godinu, uz naglasak da se predloženim zaključkom ujedno prihvaćaju i 
programi javnih potreba u društvenim djelatnostima kao i programi iz domene komunalnog 
sustava. 

 
Vijećnik Dražen Prgić zatražio je da mu se omogući rasprava po prijedlogu 

Proračuna. 
 
Predsjednik Vijeća naglasio je da se sukladno Poslovniku o radu Gradskog vijeća 

rasprava o Proračunu provodi u dva čitanja, tako da se o istom raspravljalo na prošloj sjednici 
Vijeća na kojoj su vijećnici upoznati s načinom i rokom za podnošenje amandmana putem 
kojih će moći dostaviti svoje prijedloge vezano za proračun za narednu godinu. Budući da su 
vijećnici imali mogućnost podnošenja amandmana, na današnjoj sjednici se raspravlja o 
podnesenim amandmanima. 

Vijećnik Dražen Prgić inzistirao je da mu se omogući rasprava, te je izašao za 
govornicu, nakon čega mu je predsjednik Vijeća izrekao opomenu.  

Budući da je vijećnik i nakon opomene nastavio s obraćanjem, predsjednik mu je 
nakon ponovne opomene oduzeo riječ i u 18,40 sati prekinuo sjednicu. 

 
Sjednica je nastavljena u 18,50 sati. 
 
Vijećnik Dražen Prgić prigovorio je da je došlo do povrede Poslovnika, te je ponovno, 

bez odobrenja predsjednika, izašao za govornicu, zbog čega mu ponovno izrečena opomena.  
Budući da je vijećnik inzistirao na raspravi, predsjednik Vijeća ponovno je prekinuo sjednicu.   

 
Sjednica je nastavljena u 19,00 sati. 
 
Božo Jelovac, voditelj Odsjeka za stručne poslove Gradskih tijela je na poziv 

predsjednika Vijeća dao pojašnjenje odredbe Poslovnika o radu Gradskog vijeća oko rasprave 
o donošenju Proračuna. 

Predsjednik Vijeća je zatim predložio glasanje o prihvaćanju prigovora vijećnika 
Prgića o povredi Poslovnika, nakon čega je utvrdio da je ZA prihvaćanje prigovora glasalo 5 
vijećnika, PROTIV prihvaćanja glasalo je 10 vijećnika, dok SUZDRŽANIH nije bilo. 

 
 Potom je ponovno stavio na glasanje prijedlog zaključka o prihvaćanju Proračuna 
Grada Poreča-Parenzo za 2020. i projekcije za 2021. i 2022. godinu, te je po provedenom 
glasovanju konstatirao je da je Gradsko vijeće, većinom glasova, sa 10 glasova ZA, 4 glasa 
PROTIV i 1 SUZDRŽANIM glasom, donijelo  
 

I. 
Z A K L J U Č A K 

o donošenju Proračuna Grada Poreča-Parenzo za 2020. godinu 

i projekcije za 2021. i 2022. godinu 
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 1. U cijelosti se prihvaćaju amandmani: A1, A2, A3, A4, A5, A6, A7, A8 i A9, koji 
postaju sastavni dio konačnog prijedloga Proračuna Grada Poreča-Parenzo za 2020. godinu i 
projekcija za 2021. i 2022. godinu, uz korekciju stavki radi uravnoteženja, a sve prema 
posebnom prikazu koji čini sastavni dio ovog Zaključka. 
 2. Sukladno prihvaćenim amandmanima iz ovog Zaključka vrši se uravnoteženje 
konačnog prijedloga Proračuna Grada Poreča-Parenzo za 2020. godinu i projekcije Proračuna 
Grada Poreča-Parenzo za 2021. i 2022. godinu. 

 3. Donosi se Proračun Grada Poreča-Parenzo za 2020. godinu u iznosu od 
303.868.456,00 kuna i  i projekcija Proračuna  Grada Poreča-Parenzo za 2021. i 2022. godinu, 
sukladno prethodnim točkama ovog Zaključka.  

 4.  U skladu sa točkom 3. ovog Zaključka Gradsko vijeće donosi i usklađene programe 
i to:  

  1.  Program građenja komunalne infrastrukture za 2020.  godinu, 

2. Programi javnih potreba u predškolskom odgoju, obrazovanju, kulturi, i 
zaštiti, očuvanju i unapređenju zdravlja u društvenim djelatnostima  Grada 
Poreča-Parenzo za 2020. godinu 

 5. Zadužuje se Gradonačelnik da sa nadležnim upravnim odjelima sačini pročišćeni 
tekst dokumenata iz točaka 3. i 4. ovog Zaključka.  

  

(Zaključak je priložen zapisniku i njegov je sastavni dio) 

 
 
 Nakon provedenog glasovanja o prijedlogu Proračuna predsjedatelj je konstatirao da je 
Gradsko vijeće, većinom glasova, (10 glasova ZA, 4 glasa PROTIV i 1 SUZDRŽANI glas) 
donijelo  
 

PRORAČUN GRADA POREČA - PARENZO ZA 2020. GODINU 

I PROJEKCIJE ZA 2021. i 2022. GODINU 

                        
(Proračun je priložen zapisniku i njegov je sastavni dio) 

 
 Nakon provedenog glasovanja po programima u društvenim djelatnostima 
predsjedatelj je konstatirao da je Gradsko vijeće, većinom glasova (10 glasova ZA, 3 glasa 
PROTIV i 2 SUZDRŽANA glasa) donijelo  
 

 
PROGRAM JAVNIH POTREBA U PREDŠKOLSKOM ODGOJU I OBRAZOVANJU 

za Grad Poreč - Parenzo za 2020. godinu 

 
 

PROGRAM JAVNIH POTREBA U OBRAZOVANJU 

za Grad Poreč - Parenzo za 2020. godinu 
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PROGRAM JAVNIH POTREBA U KULTURI 

Grada Poreča - Parenzo za 2020. godinu 

 
 

PROGRAM JAVNIH POTREBA U SPORTU I REKREACIJI 

za Grad Poreč - Parenzo za 2020. godinu 

 
PROGRAM JAVNIH POTREBA U ZAŠTITI, OČUVANJU I UNAPREĐENJU 

ZDRAVLJA Grada Poreča - Parenzo za 2020. godinu 

i 
PROGRAM JAVNIH POTREBA U SOCIJALNOJ SKRBI 

Grada Poreča - Parenzo za 2020. godinu 

 
 Nakon provedenog glasovanja po programima iz domene komunalnog sustava 
predsjedatelj je konstatirao da je Gradsko vijeće, većinom glasova (10 glasova ZA, 2 glasa 
PROTIV i 3 SUZDRŽANA glasa) donijelo  
 

PROGRAM GRAĐENJA KOMUNALNE INFRASTRUKTURE ZA 2020. GODINU 

i 
PROGRAM ODRŽAVANJA KOMUNALNEINFRASTRUKTURE ZA 2020. GODINU 

 
(Programi su priloženi zapisniku i njegov su sastavni dio) 

 

TOČKA 5. 
Odluka o  izvršavanju Proračuna Grada Poreča-Parenzo za 2020. godinu 

 
Prijedlog Odluke izvršavanju Proračuna Grada Poreča-Parenzo za 2020. godinu, 

prezentirao je pročelnik Darko Saftić. 
 

Predsjedatelj je otvorio raspravu po predloženoj Odluci. 
 
Budući da se u otvorenoj raspravi nitko nije javio za riječ, predsjedatelj je stavio na 

glasanje predloženu Odluku, nakon čega je konstatirao da je Gradsko vijeće jednoglasno, sa 
10 glasova ZA, 3 glasa PROTIV i 2 SUZDRŽANA glasa, donijelo  

 
O D L U K U  

o  izvršavanju Proračuna Grada Poreča-Parenzo za 2020. godinu 

 
(Odluka je priložena zapisniku i njegov je sastavni dio). 

 

TOČKA 6. 
Izvješće o radu i financijsko izvješće TD PARENTIUM d.o.o. Poreč za 2018. godinu 

 

 Direktorica Gordana Lalić prezentirala je Izvješće o radu i financijsko izvješće TD 
PARENTIUM d.o.o. Poreč za 2018. godinu, u skladu s dostavljenim materijalom koji čini sastavni 
dio ovog zapisnika.  

 
Predsjedatelj je otvorio raspravu po prezentiranom Izvješću. 
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Budući da se u otvorenoj raspravi nitko nije javio za riječ, predsjedatelj je stavio na 

glasanje predloženu Odluku o prihvaćanju izvješća, nakon čega je konstatirao da je Gradsko 
vijeće sa 14 glasova ZA, bez glasova PROTIV i 1 SUZDRŽANIM glasom, donijelo  

 
O D L U K U  

o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskog izvješća TD PARENTIUM d.o.o. za 2018. godinu 

 
(Odluka je priložena zapisniku i njegov je sastavni dio). 

 

TOČKA 7. 
Izvješće o radu i financijsko izvješće Dječjeg vrtića – Scuola dell'infanzia „Paperino“ 

Poreč-Parenzo za 2018. godinu 

 
 Ravnateljica Nataša Musizza prezentirala je Izvješće o radu i financijsko izvješće  
Dječjeg vrtića – Scuola dell'infanzia „Paperino“ Poreč-Parenzo za 2018. godinu, u skladu s 
dostavljenim materijalom koji čini sastavni dio ovog zapisnika.  

 
Predsjedatelj je otvorio raspravu po prezentiranom Izvješću. 

 
Budući da se u otvorenoj raspravi nitko nije javio za riječ, predsjedatelj je stavio na 

glasanje predloženu Odluku o prihvaćanju izvješća, nakon čega je konstatirao da je Gradsko 
vijeće jednoglasno, sa 15 glasova ZA, bez glasova PROTIV i bez SUZDRŽANIH glasova, 
donijelo  

 
O D L U K U  

o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskog izvješća Dječjeg vrtića –Dječjeg vrtića – Scuola 
dell'infanzia „Paperino“ Poreč-Parenzo za 2018. godinu 

  

(Odluka je priložena zapisniku i njegov je sastavni dio). 

 

TOČKA 8. 
Izvješće o radu i financijsko izvješće Osnovne škole Finida za 2018. godinu 

 
 Ravnateljica Anita Sijerković Radin prezentirala je Izvješće o radu i financijsko 
izvješće Osnovne škole Finida za 2018. godinu, u skladu s dostavljenim materijalom koji čini 
sastavni dio ovog zapisnika.  

 
Predsjedatelj je otvorio raspravu po prezentiranom Izvješću. 
 

U raspravi su sudjelovali vijećnici Zoran Zulijani i Goran Gašparac. 
 

Nakon rasprave predsjedatelj je stavio na glasanje predloženu Odluku o prihvaćanju 
izvješća, nakon čega je konstatirao da je Gradsko vijeće jednoglasno, sa 15 glasova ZA, bez 
glasova PROTIV i bez SUZDRŽANIH glasova, donijelo  

 
O D L U K U  

o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskog izvješća  
Osnovne škole Finida za 2018. godinu 
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(Odluka je priložena zapisniku i njegov je sastavni dio). 

 

TOČKA 9. 
Odluka o subvencioniranju kupnje stanova na području Grada Poreča-Parenzo 

 
 Ivan Pavić,  stručni suradnik za pripremu investicija u Upravnom Odjelu za 
upravljanje gradskom imovinom prezentirao je prijedlog Odluke o subvencioniranju kupnje 
stanova na području Grada Poreča-Parenzo, u skladu s materijalom koji čini sastavni dio ovog 
zapisnika.  
 Uvodno je naglasio da obzirom na to da je došlo do raskida programa društveno 
poticane stanogradnje, a s ciljem poticanja demografske obnove društva, urbane regeneracije 
naselja, smanjenja iseljavanja mladih obitelji, te pomoći građanima u rješavanju njihovih 
stambenih pitanja, gradonačelnik je svojim zaključkom potvrdio prijedlog Odluke, te ga je 
uputio Gradskome vijeću na razmatranje i donošenje. Predloženom Odlukom uređuje se 
subvencioniranje kupnje stanova na području Grada Poreča koje građani kupuju radi 
rješavanja svojeg stambenog pitanja. Subvencioniranje kupnje se osigurava građaninu koji 
pored traženog iznosa subvencioniranja osigura preostala novčana sredstva za kupnju stana za 
koju traži subvencioniranje. Stan za čiju kupnju se traži subvencioniranje mora imati 
uporabnu dozvolu i cijena mu s porezom na dodanu vrijednost po m2 neto površine ne smije 
biti veća od 14.000,00 kuna. Odobravanje zahtjeva za subvencioniranje kupnje obavlja se na 
temelju Liste reda prvenstva koja se utvrđuje prema uvjetima i mjerilima iz predložene 
Odluke.  

Sukladno Zakonom o pravu na pristup informacijama provedeno je javno savjetovanje o 
nacrtu predmetne Odluke tijekom kojeg nije pristigla niti jedna primjedba ili prijedlog. 

 
Predsjedatelj je otvorio raspravu po predloženoj Odluci. 
 

U raspravi su sudjelovali vijećnici Goran Gašparac i Zoran Rabar, te gradonačelnik 
Loris Peršurić. 

 

Azeglio Picco, je u ime Kluba vijećnika IDS zatražio pauzu od 5 minuta radi pripreme 
amandmana na predloženu Odluku. 

 

U nastavku sjednice vijećnik Zoran Rabar iznio je amandman Kluba vijećnika IDS-a 
kojim predlažu da se u člancima 15. i 17. prijedloga Odluke izjednače bodovi za stupanj 
invaliditeta kod ratnih vojnih invalida Domovinskog rata od I-II skupine oštećenja i osoba sa 
utvrđenim stupnjem od 100% oštećenja zdravlja, na način da im pripada isti broj bodova, 
odnosno maksimalno 5 bodova. 
 

Gradonačelnik Loris Peršurić, kao predlagač Odluke prihvatio je amandman u 
potpunosti, u skladu s kojim će se izvršiti korekcija članka 15. Odluke. 

 
Nakon rasprave predsjedatelj je stavio na glasanje predloženu Odluku, nakon čega je 

konstatirao da je Gradsko vijeće jednoglasno, sa 15 glasova ZA, bez glasova PROTIV i bez 
SUZDRŽANIH glasova, donijelo  
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O D L U K U  
o subvencioniranju kupnje stanova na području Grada Poreča-Parenzo 

 
(Odluka je priložena zapisniku i njegov je sastavni dio). 

 

TOČKA 10. 
Plan davanja koncesija na pomorskom dobru na području Grada Poreča-Parenzo  

za 2020. godinu 

 
 Ivan Pavić, prezentirao je prijedlog Plana davanja koncesija na pomorskom dobru na 
području Grada Poreča-Parenzo za 2020. godinu, u skladu s dostavljenim tekstom koji čini 
sastavni dio ovog zapisnika.  
 Odlukom o povjeravanju ovlaštenja Gradu Poreču za davanje koncesija na pomorskom 
dobru iz 2016. godine, Skupština Istarske županije povjerila je Gradu Poreču - Parenzo 
ovlaštenje za davanje koncesija na pomorskom dobru na njegovom području, te se slijedom 
toga pristupilo izradi predmetnog prijedloga Plana, donošenjem kojeg biti će pokrenuti novi te 
dovršiti započeti postupci davanja koncesija na pomorskom dobru na području Grada Poreča 
– Parenzo. Provedbe budućih ugovora o koncesiji doprinijeti će povećanju ponude nautičkog 
turizma, povećanju turističke ponude i potrošnje, povećanju zaposlenosti i povećanju prihoda 
u državnom, županijskom i općinskom proračunu. 

Predsjedatelj je otvorio raspravu po predloženom Planu. 
 

U raspravi je sudjelovao vijećnik Goran Gašparac, Ivan Pavić i gradonačelnik Loris 
Peršurić. 

 
Nakon rasprave predsjedatelj je stavio na glasanje predloženi Plan, nakon čega je 

konstatirao da je Gradsko vijeće većinom glasova, sa 14 glasova ZA, bez glasova PROTIV i 1 
SUZDRŽANIM glasom, donijelo  

 
PLAN 

davanja koncesija na pomorskom dobru na području Grada Poreča-Parenzo  
za 2020. godinu 

 
(Plan je priložen zapisniku i njegov je sastavni dio). 

 

TOČKA 11. 
Odluka o suglasnosti za pružanje podrške Općini Piran-Pirano za kandidaturu za 

Europsku prijestolnicu kulture 2025. “PIRAN-PIRANO 4 ISTRIA 2025” 

 
 Pročelnica Morena Mičetić Fabić, prezentirala je prijedlog Odluke o suglasnosti za 
pružanje podrške Općini Piran-Pirano za kandidaturu za Europsku prijestolnicu kulture 2025. 
“PIRAN-PIRANO 4 ISTRIA 2025”, u skladu s dostavljenim tekstom koji čini sastavni dio 
ovog zapisnika. 
 Naglasila je da je u sklopu objavljenog poziva Ministarstva kulture Republike 
Slovenije u veljači 2019. godine, Općina Piran-Pirano kandidirala se za titulu Europske 
prijestolnice kulture. Na temelju kandidature podnijela je upit Upravnom odjelu za kulturu 
Istarske županije i Gradu Poreču-Parenzo za pružanje podrške. Kandidatura se temelji na 
dijalogu, suradnji i zajedničkom stvaranju u sjevernojadranskoj obalnoj regiji Europe. Imajući 
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na umu zajedničku prošlost i povijest sa željom stvaranja usuglašenih budućih planova, 
Općina Piran-Pirano pokazala je interes za zajedničkim radom s Gradom Poreč-Parenzo, 
utvrđujući područja suradnje te razvijajući projekte u sklopu programa „PIRAN-PIRANO 4 
ISTRIA 2025”. Ovom Odlukom se ostvaruju preduvjeti za pružanje suglasnosti Grada 
Poreča- .Parenzo, Općini Piran-Pirano za prijavu na predmetni natječaj. 

 
Predsjedatelj je otvorio raspravu po predloženoj Odluci. 
 

U raspravi su sudjelovali vijećnici Zoran Rabar i Maurizio Zennaro. 
 
Nakon rasprave predsjedatelj je stavio na glasanje predloženu Odluku, nakon čega je 

konstatirao da je Gradsko vijeće jednoglasno, sa 14 glasova ZA, bez glasova PROTIV i bez 
SUZDRŽANIH glasova, donijelo  

 
ODLUKU  

o suglasnosti za pružanje podrške Općini Piran-Pirano za kandidaturu za Europsku 
prijestolnicu kulture 2025. “PIRAN-PIRANO 4 ISTRIA 2025” 

 
(Odluka je priložena zapisniku i njegov je sastavni dio). 

 

TOČKA 12. 
Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o lokalnim porezima Grada Poreča-Parenzo 

 
 Pročelnik Darko Saftić, prezentirao je prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama 
Odluke o lokalnim porezima Grada Poreča-Parenzo, u skladu s dostavljenim tekstom koji čini 
sastavni dio ovog zapisnika.  

 
Predsjedatelj je otvorio raspravu po predloženoj Odluci. 
 

U raspravi su sudjelovali vijećnici Goran Gašparac, Dražen Prgić i pročelnik Saftić. 
 
Nakon rasprave predsjedatelj je stavio na glasanje predloženu Odluku, nakon čega je 

konstatirao da je Gradsko vijeće većinom glasova, sa 13 glasova ZA, bez glasova PROTIV i 2 
SUZDRŽANA glasa, donijelo  

 
ODLUKU  

o izmjenama i dopunama Odluke o lokalnim porezima Grada Poreča-Parenzo 

 
(Odluka je priložena zapisniku i njegov je sastavni dio). 

 

_._ 

 Budući da je dnevni red iscrpljen, predsjednik Vijeća zahvalio se vijećnicima i ostalim 
nazočnima na odazivu i sudjelovanju u radu. 

 
 Sjednica je zaključena u 21,00 sati.  
 
Zapisnik vodila                                                                      Predsjednik Gradskog vijeća 

Anita Radešić                                Adriano Jakus 


